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Betreft: Schriftelijke vragen van de SP inzake de wachtlijsten huishoudelijke hulp 
 
Geacht college,  
 
Op 23 november jl. is een RIB gepubliceerd over de aanpak wachtlijsten huishoudelijke hulp. Hierin staat 
vermeld dat de instroom beperkt gaat worden door deze (voorlopig) te reserveren voor de meest 
kwetsbare burgers, waarbij overige burgers wordt geadviseerd om hun hulp zelf te regelen via het PGB.  

Naar aanleiding hiervan heeft de SP de volgende vragen. 
 
1. Wanneer verwacht het college dat de tekorten in de zorgcapaciteit voor huishoudelijke hulp zijn 

opgelost en de wachttijd op hulp weer conform de afspraak maximaal 2 weken bedraagt? 
 

2. Welke oplossing gaat het college aanbieden voor burgers die niet zelf in staat zijn om de 
administratieve taken behorende bij het PGB te regelen? 
 

3. Hoeveel financiële ruimte verwacht het college te realiseren als gevolg van de vermindering van het 
zorgaanbod in de huishoudelijke hulp?   

 
4. Wat gaat het college eraan doen om de tekorten in het zorgaanbod binnen de huishoudelijke hulp in 

overeenstemming te brengen met de huidige zorgvraag? 
 

5. Is het college het met de SP eens dat, gezien het feit dat er meer zorgaanbieders beschikbaar zijn dan 
er momenteel gecontracteerd zijn, het college meer zorgaanbieders kan inschakelen om het 
zorgaanbod te vergroten? Is het college dit ook van plan om nu meer zorgaanbieders in te schakelen? 
Zo ja, hoe snel verwacht u dat daardoor meer zorgaanbod ontstaat? Zo nee, waarom niet?  
 

6. Op welke wijze classificeert het college de urgentie van de zorgvraag bij cliënten die aanvraag doen op 
huishoudelijke hulp? Graag een specificatie. 
 

7. Hoe beoogt het college de ontwikkeling van de zorgvraag van de cliënten die op de wachtlijst terecht 
komen te monitoren? 
 

 



 
Met vriendelijke groet,  

Ariane Schut   Peter Vrehen 
Fractievoorzitter  Burgerlid 


